
Informaatioverkostojen kilta Athene ry 

Hallituksen kokous 17/2015 

Aika: 8.5.2015, 8.15 

Paikka: T-Talo, OLOhuone 

Puheenjohtaja: Aleksi Pyykkönen 

Sihteeri: Lauri Lavanti 

Paikalla: Johannes Vainio, Antti Nupponen, Julia Isotalo, Reetta Arokoski, Meri Terho, Mira Lindroos, 

Emmi Peltonen (poistui 9:11), Anastasia Lipiäinen (saapui 9:17) 

 

1. Kokouksen avaus 

  Kokous avattiin ajassa 8:19. 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 

Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Johannes Vainio ja Mira Lindroos. 

 

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen 

Työjärjestys hyväksyttiin sellaisenaan. 

 

5. Ilmoitusasiat 

Ei postia. 

 

 Julia toi aamupalaa, keksejä ja hedelmiä 

 

6. Hyväksyttävät laskut 

 

Rahankäyttöselvitykset: 

Saaja Summa Perustelu Päätös 

Miikka Laitila 48 € KIK:n paku sohvan hakua varten Hyväksyttiin 

Reetta 
Arokoski 

220,20 € Wappupäivän ruoat ja taksit Hyväksyttiin 

Aleksi 
Pyykkönen 

69,06 € Pöytä ja tarvikkeet sekä 
kokoustarjoilut 

Hyväksyttiin 

Antti 
Nupponen 

125,88 € Tietokillan vujuedustus, phuksien 
aamupala, kokoustarjoilut, 
phuksijäynä ja kevätretki 

Hyväksyttiin 

Cecilia Berg 10,19 € Maitoa ja muovipusseja 
OLOhuoneelle 

Hyväksyttiin 

Helinä Hakala 157,34 € Postikulut hallitushaalareista Hyväksyttiin 

 



Muut laskut: 

Saaja Summa Perustelu Päätös 

Taxilady (Oy?) 400 € Kevätretken bussi Hyväksyttiin 

Veka-Line Oy 1012 € Wappuristeily Hyväksyttiin 

 

 

7. Mitä kuuluu? -kierros 

Reetta: Keksi itselleen kandiaiheen, ketterä kehitys rakennusprojekteissa. 

Meri: Näki hyvää unta. 

Emmi: Oikein hyvää, tehoviikko takana, sai lisäaikaa kandityöhön. 

Mira: Iltavuoroviikko, ensi viikolla yövuoroja. 

Lauri: Kunnon konsulttifiilis. 

Aleksi: Wappu oli hyvä ja hieno, elämä konsulttina alkanut. 

Johannes: Työt alkoivat, mutta ei ole IT-konsultti, koneen kanssa ongelmia, mutten hyvin. 

Antti: Wappu meni, nyt valtaa ja alkaa pikkuhiljaa toipua. 

Julia: Kandiohjaaja ei vastaa mitään, muuten ok. 

 

8. Talous- ja hallintoasiat 

8.1. Vuoden alumni 2015 

- 

 

8.2. Toimareiden kuulumiset (Kulttuurineuvokset, Liikuntavastaavat, Hupiministeri) 

Kaikki kunnossa. 

 

8.3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

9. Ulkosuhteet 

9.1. Kesäpicnic Pisteen kanssa 

Piste haluaisi järjestää kesäpicnicin elokuussa, ajatteli afterwork-tyyppistä. Meri 

selvittelee tällä viikolla. 

 

9.2. Infoähky 2015 

Pääjuhlapaikka tiedossa. 

 

9.3. Toimareiden kuulumiset (Vuosijuhlatoimikunta, OTMK, SCI-vastaava) 

Vujutoimikuntaa aktivoidaan, OTMK hoitaa Olkkaria. 

 

9.4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Muistuttelua yleisestä järjestyksestä erityisesti kisakatsomoiden yms jälkeen, 

Wappulaiva meni hyvin. 

 

10. Tapahtumat 

10.1. Wappu 

Oli wappu, Prewappusitseiltä tuli kiitosta alumneilta, IE:lle tuli muutama kuitti 



alumneilta, Asta Länsimies on uusi alumnin puheenjohtaja. 

Sen jälkeen oli muu Wappu ja phuksit saivat lakit ja kaikki meni hyvin roudauksen ja 

muun kanssa. Retkituolit oli paras idea. 

10.2. Toimareiden kuulumiset (Pikku-IE,Lukkarit,Valokuvaajat) 

- 

 

10.3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Kevätkauden päättäjäiset pitäisi järjestää, varmaan 24.5. lauantaina, mutta Julia silloin 

Ruotsissa. 

 

11. Opintoasiat 

Välissä Fakta tuli esittelemään Faktan ja edarin toimintaa. Fyssan ja Athenen yhteinen 

edariryhmä. Edari korkein päättävä elin AYY:ssä. Esittäytyivät ja kertoivat itsestään ja miten 

päätyivät edariin. Fakta on laajentamassa yhteistyötä SCI-edustajistoryhmien Nuoren Aktin  ja 

Sateenkaaren kanssa. Tärkeää olisi aktivoida kiltalaisia hakemaan edustajistoon syksyn 

vaaleissa, ja tärkeää olisi myös saada äänestysprosenttia korkeammalle, sillä tällä hetkellä se on 

alle kolmisenkymmentä prosenttia. Pizzaa & Pähkinässä voisi olla yliopistovaikuttamisesta. 

Haalarimerkkejä uudelle edustajistoryhmälle, jos killat voisivat siinä tukea. Myös koululta voisi 

tukea. Pitää vain tehdä lisää mainostusta. Myös phukseja pitää aktivoida hakemaan. Tarkoitus 

olla lähempänä kiltoja ja kiltojen hallituksia. Loppukaneettina äänestäkää ja asettukaa ehdolle. 

 

11.1. Informaatioverkostot.fi 

Kiltatoiminta-juttu puheenjohtajan näkökulmasta. Pitäisi saada sisältöä. 

 

11.2. Toimareiden kuulumiset (Abivastaava, Alumnisuhdevastaavat, Hallopedit) 

Hallopedeilla ensi viikolla kokous koulutusneuvostossa, opintosuunnitelma pitäisi 

hyväksyä. 

 

11.3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Ensi viikolla Pizzaa&Pähkinää. Myös TEDxOtaniemiED-kisakatsomo Olkkarilla. 

 

12. Yrityssuhteet 

12.1. Toimareiden kuulumiset (Excumestari, Marathoonari, TEK-kiltayhdyshenkilö) 

- 

 

12.2. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

13. Tiedotusasiat 

13.1. Some-vastuut 

Emmi poistui ajassa 9:11. 

 

Helinän kuukausipostaus pian, Miralta tai Julialta postaus kevätkauden päättäjäisistä. 

 

13.2. Toimareiden kuulumiset (Kukan toimittajat, Kukan taittajat, ATK-partio, 

Ulottuvuusvastaava, Historioitsija) 

Kukka tuli. 

 



13.3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Oli hyvä Kukkachat. Phukeista paljon kuvia Wappukukassa. 

 

14. Phuksiasiat 

14.1. Kevätretki 

Oli ja meni hyvin. Kevätretkellä pieniä yllätyksiä, mutta kaikki hoitui. 

 

14.2. Phuksipeijaiset 

Oli ja meni hyvin. Speksi oli hyvä. 

 

14.3. Phuksiopas 

Phuksiopas tulee, tekstien karhuaminen käynnissä. Hallituksesta tarvitsisi myös kuvan. 

 

14.4. Toimareiden kuulumiset (WappuWowwowwow, ISOvastaava, ISOt) 

WappuWowwowwow päästetty eläkkeelle. 

 

Anastasia Lipiäinen saapui ajassa 9:17. 

 

ISOvastaavalla ja ISOilla hyvä boogie päällä. 

 

14.5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

15. KV-asiat 

15.1. EIT ICT ja NordSecMob 

Valinnat tulivat. 

 

15.2. Toimareiden kuulumiset (KV-ISOt) 

KV-ISOilla on saunailta tiistaina. 

 

15.3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Survival Guiden tekeminen alkamassa. IE:ltä, liikuntavastaavilta, phuksikapteenilta ja 

puheenjohtajalta tekstiä. 

 

16. Muu toiminta 

16.1. Hallitushärpäke 

Hallituseläinhaalareista osa on saapunut Helinälle, osa on vielä matkalla. Aleksi on 

ainoa, jolla on vielä maksamatta. Kaikki voivat laittaa tilinumeronsa Helinälle, jotta 

Helinä voi maksaa takaisin postikuluista saadut hyvitykset. 

 

16.2. Kesäpäivät 

Ei vieläkään postattu mitään, ollaan postaamassa. Meri tekee kunnon vertailun ensi 

viikoksi 3-4 vaihtoehdosta, käytettävissä noin 200 euroa. 

 

17. Muut esille tulevat asiat 

- 

 

18. Seuraava kokous 



Doodlataan ensi viikolle kokousaika. 

 

18.1. Pullavuoro 

Helinällä on seuraava pullavuoro. 

19. Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin ajassa 9:28. 


